
  
HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB 

Referat fra klubbmøtet 16. januar 2024 

 

15 medlemmer tilstede samt tre gjester. 

Ingen deltok digitalt. 

 

Hanne S. er koordinator for de rotarymedlemmer som går natteravn. Hun ber om at alle som 

kan være med på en eller flere melder fra til henne. De tre datoer dette halvåret er: 15. mars, 

12. april og 24. mai. Vi skal stille med tre personer alle kveldene. 

 

Klubben har sammen med naboklubben akseptert en oppgave fra Ringerike kommune om å 

ringe bedrifter og gjennomføre en spørreundersøkelse. Det er snakk om cirka 100 bedrifter. 

Det er syv som har meldt seg frivillig; Olav, Svein Eystein, Svein, Hanne S., Anne Lise, 

Ingrid og Bjørn S. Hvis flere vil hjelpe til så gi beskjed til Sigmund. God opplæring blir gitt. 

Hver av klubbene får 10.000,- for jobben. 

 

President Sigmund informerte om at en elev ved Ringerike VGS skal på utveksling gjennom 

Rotary og en student kommer hit. Utfordringen for oss er todelt; vi hadde student i sist 

rotaryår og det er ikke vår «tur» enda (les: økonomi) og studenten bor på Jevnaker og det er 

egentlig Jevnaker RK som er vertsklubb. Hønefoss-Ringerike blir med på opplegget mens vi 

har takket nei. 

 

Den 18. april skal det arrangeres konsert med et «Bandoraorkester» fra Ukraina. Vår klubb 

og naboklubben arrangerer dette i fellesskap hvor inntektene går til Ukraina. For å spare 

utgifter til hotellopphold bes alle som kan ha en eller flere til overnatting fra 18. til 19. april 

å gi beskjed til Svein Eystein. 

 

Jan Solberg holdt et svært interessant foredrag om sitt yrkesaktive liv og spesielt som 

eiendomsutvikler i distriktet. Blant eiendommene som ble omtalt var utbyggingsplanene for 

hotellet, Citygården og Thoresengården som både skal bygges ut i høyden og nytt bygg i 

bakgården. Prosjektet med den gamle Handelsskolen er lagt på is. 

 

 

Bjørn S. 

referent 


